
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés
Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas
Sándor, vidékfejlesztési miniszterhez,

„Mi történt a Hortobágyon? ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt hetekben a sajtóból is értesülhettünk arról, hogy a Hortobágyi Nemzeti Park közzétette az
általa kezelt védett földek mintegy 13 ezer hektárnyi csomagjára vonatkozó földhaszonbérlet i
pályázatok eredményét . A nyilvánosságra hozott adatokból nemcsak az nem derül ki, hogy melyi k
nyertes mekkora földhöz jutott, hanem az sem, hogy a nyertesek és a vesztesek milyen értékelés t
kaptak a bírálóktól.

Eppen ezért kérem Ont, hogy sorolja fel tételesen, kik, illetve mely vállalkozások és mekkor a
területeket nyertek el a pályázat során !

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2013 . szeptember

sterházy Attila
szággyűlési képviselő
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